
Протокол № 30 
засщання Правлшня 

Асощацп "ВЖБ ЗолоН КлючГ'
смт. Слобожанське «05» листопада 2020 року

Загальна кшыасть члешв Правлшня (за Протоколом Загальних 36opiB стввласниюв Асощацп "ВЖБ 
Золой КлючГ' вщ 29.09.2019) - 9 (дев'ять) oci6.

npHcyrai члени правлшня:
(присуттстъ тдтверджуетъся особистим тдписом)

1. Школенко Михайло Олександрович

2. Душн Олексш 1горович //у л А/
3. Панченко Геннадш Олександрович Z
4. Рибалка Вггалш 1ванович

5. Борисова Нша Петр1вна

6. Василенко Олексш Валершович 7—
7. Дорошн Свген Миколайович г v \
8. Соколова Ганна BiKTopiBHa 4 LSX ’ \—
9. Сухойван Олег Миколайович

На засзданш правлшня присутш члени Правлшня у KinbKOCTi 7 (ом) oci6. У вщповщносп до 
пункту 15 роздшу III Статуту Асощацп, Правлшня е правомочним та кшыасть присуппх е достатньою 
для прийняття pinieHb з порядку денного.

На засщання Правлшня присутшй житель Каринов В.П.
Пгсля обговорення присущими було виршено визначити наступний порядок денний, за який 

у ci проголосували одностайно:

Питания порядку денного:

1. Заява Рибалка B.I. про складення з себе повноважень Голови Правлшня.
2. Обрання нового голови Правлшня та заступника.
3. Звгг Керуючо!’ та питания бюджету.
4. Pi3He.

Розгляд питань щодо порядку денного:

ПИТАНИЯ №1
Звшьнення Рибалка B.I. з посади Голови Правлшня.

Заслухали Голову правлшня Рибалка B.I. який допов!в, що у зв'язку i3 обранням його депутатом 
вш не зможе бщыпе придшяти достатньо уваги на nocafli Голови Правлшня.

Пюля обговорення було виршено поставили на голосування питания.

Голосували:

№ 
з/п П1Б члена правлшня

Волевиявлення Пщпис

/за проти утримався

1. НЗколенко Михайло Олександрович +
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т.

2. Панченко Геннадш Олександрович + гДД--------
3. Рибалка Вггалш 1ванович + L
4. Борисова Ына Петр1вна + СИД /
5. Василенко Олексш Валершович +

6. Доронш Свген Миколайович + у уУу/ Г
7. Сухойван Олег Миколайович + \

Голосували:
«за» - 7 oci6
«проти» - 0 oci6
«утримався» - 0 oci6

Вирппили:
Видшити прийняти вщставку Рибалка B.I. з посади Голови Правлшня Асощацп з 5 листопада 

2020 року.

ПИТАНИЯ № 2
Призначення Голови Правлшня Асощацп.

Виступив Рибалка B.I. i запропонував членам правлшня обрати новим Головою Правлшня 
Доронша С.М., заступником Рибалка B.I. 3 цього питания висловився Доронпн С.М. та поввдомив 
присутшм, що згодний попрацювати на nocani Голови.

Ысля обговорення було вирйттено поставили на голосування питания.

Голосували:

№ 
з/п П1Б члена правлшня

Волевиявлення Пщпис
/за проти утримався

1. Ыколенко Михайло Олександрович +

2. Панченко Геннадш Олександрович +
1

3. Рибалка Вггалш 1ванович + /УУУ- \
4. Борисова Ына Петр1вна + -------уу У ~ i
5. Василенко Олексш Валершович +

fl

6. Дорошн Свген Миколайович + УУуу
7. Сухойван Олег Миколайович +

Голосували:
«за» - 6 oci6
«проти» - 0 oci6
«утримався» - 1 oci6

Вирппили:
Обрати з 06.11.2020 року Головою Правлшня Асощацп Доронша Свгена Миколайовича, 

заступником Рибалко B.I..

ПИТАНИЯ № 3
Звгг Керуючо! та питания бюджету.

Заслухали Рибалка B.I. який доповлв, що Керуюча справами Ляшенко А.В. повертаеться з 
вщпустки 02.12.2020р., 11 звгг запланований на 10-11 грудня 2020 року.
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Дагп присутш обговорювали питания ефективносп звггу Керуючо! 1 раз на рж та погодились, 
що для якомога ефективно! робота i Правлшня i АдмшктрацЙ Асощацй буде правильно 
заслуховувати звгги Керуючо’11 раз в квартал.

Доронш G.M. доповтв, що одразу теля Звггу Керуючо!' можна робити висновки та готувати 
бюджет на 2021 рж.

Також присутш обговорювали питания витрат у поточному рощ з резервного та ремонтного 
фонду, а також питания, як! були поставлен! Аудитом за 2019 рж щодо швентаризацй домоволодшь 
для покращення платокно! дисциплши. Члени правлшня погодились що швентаризащю 
домоволодшь потр1бно робити дв1ч1 на рж, станом на 1 квггня та на 1 жовтня.

ГПсля обговорення було вирштено поставили на голосування питания.

Голосували:

№ 
з/п П1Б члена правлшня

Волевиявлення Пщпис

/
за проти утримався

1. Нжоленко Михайло Олександрович +
___________

2. Панченко Геннадш Олександрович +

3. Рибалка Вггалш 1ванович + \
4. Борисова Нша Петр1вна +

\

5. Василенко Олексш Валершович +

6. Доронш Овген Миколайович + /

7. Сухойван Олег Миколайович + \

Голосували:
«за» -
«проти» -
«утримався» -

7 oci6
0 oci6
0 oci6

Вир шили:
Зобов'язати Керуючу справами надавали зв1т 4 рази на рж по закшченню кожного кварталу.
Зобов'язати Керуючу справами оргашзовувати швентаризащю домоволодшь дв1ч1 на рж - 

станом на 1 квггня та на 1 жовтня.

ПИТАНИЯ № 4 
Pi3He.

Заслухали Рибалка B.I. який допов1в, що в адмшетращю надшшли заяви деяких мешканщв 
селища по вулищ Васильковш щодо встановлення оевгглення на !х вулицях. Присутш погодились i3 
тим, що таке питания вже обговорювалось рашше, мешканщ встановлюють бажане оевгглення на сво!х 
вулицях за свш рахунок, але Асощащя бере на себе зобов'язання в подалыпому сплачувати щомкячш 
рахунки за електроенерпю на таке оевгглення вулиць.

Пюля обговорення було виршено поставили питания на голосування.

Голосували:

№ 
з/п П1Б члена правлшня

Волевиявлення Пщпис
/за проти утримався

1. Нжоленко Михайло Олександрович + __________
2. Панченко Геннадш Олександрович +

3. Рибалка Вггалш 1ванович +

4. Борисова Нша Петр1вна +

3



7 oci6

5. Василенко Олексда Валердаович + Z

6. Доронш Овген Миколайович +

7. Сухойван Олег Миколайович + \
Голосували:

«за» -
«проти» - 0 oci6
«утримався» - 0 oci6

Вирппили:
Доручити Керуючда справами надати вздповщь на запит мешканщв вулищ Васильковш, що 

теля встановлення мешканцями оевгглення по свода вулищ - Асощащя вхзьме на обслуговування та 
подалыпу сплату рахунюв за електроенерпю такого оевгглення.

Голова правдшня

Секретар Правлшня
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